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“We hebben in korte tijd veel meegemaakt en groei gezocht, zowel door overnames als op de kracht van
onze unieke propositie”, beaamt CEO Ivo Knottnerus van RNHB in een uitgebreid interview met VJ. “We
begonnen met buy-to-let; voornamelijk kleinschalig vastgoed. Portefeuilles van €50.000 tot zo’n drie tot vijf
miljoen euro."

De roep in grote steden om het aankopen van woningen door particuliere beleggers aan banden te leggen,
noemt Knottnerus “onwenselijk”. Volgens de CEO van RNHB is de taart immers groot genoeg.

Liever ziet hij dat de overheid in plaats van verboden uit te vaardigen, samen met de relevante partijen meer
gaat investeren in grotere projecten. Een gesprek met Knottnerus en commercieel directeur Kostas
Mamalingkas over de marktontwikkelingen en uiteraard RNHB: “We hoeven niet persé de grootste te zijn, maar
wel de meest betrouwbare en beste.” 

Lees het interview verder in de Special Vastgoedfinaniering >>>
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